
In het coalitieakkoord is opgenomen dat een overgang gewenst is van wijkraden naar 
wijkplatforms. Dit is onderdeel van de door het college gewenste bredere, lokale 
democratie.  

Doel daarvan is dat meer inwoners zich onderling verbinden en actief betrokken raken bij 
de stad of hun buurt. 

Oprichting Stichting Wijkplatform leefbare binnenstad Haarlem 

Op 29 februari is de Stichting Wijkplatform leefbare binnenstad Haarlem opgericht.  

De stichting bestaat uit Eric Siereveld en Marjan Zoon. 

Interim voorzitter is Marjan Zoon 
Secretaris is Marjan Zoon 
Penningmeester is Eric Siereveld 

Er wordt nog gezocht naar een voorzitter.  

Het doel van de stichting is: 

De stichting vormt een netwerk van bewoners , ondernemers, sociaal culturele instellingen 
en andere 
partijen in de wijk en verbindt deze. 
Met elkaar wordt gewerkt aan betere straten, buurten en wijken door het vergroten van de 
betrokkenheid van bewoners bij hun straat, buurt of wijk. Iedereen is welkom die wil 
bijdragen én wil samenwerken. 

Werkgebied: 

De grenzen van het werkgebied zijn uitgebreid. De voormalige wijkraad Vijfhoek, Doelen 
en Raaks zijn nu onderdeel van het platform.  
De grensen van het wijkplatform zijn: 
Prinsen Bolwerken, Kinderhuisvest, Leidsevaart, Raamvest, Grote Houtstraat, Gedempte 
oude gracht en Spaarne 

Bemensing 

Het platform bestaat uit een kernteam die verantwoordelijk is voor de doel van de stichting.  

Voorzitter is vacant 
Secretaris is Marjan Zoon 
Penningmeester is Eric Siereveld 
Verbinder van de thema’s is Jan Geerts 
Verbinder ondernemers is vacant 
Verbinder bewoners is vacant 
Verbinder Sociaal en cultureel is vacant 
Communicatie is Segrun Monsma 
Research en development is Cees de Bruin 
Algemene ondersteuning is Marijke Overdijk 



Werkwijze 

Op dit moment bestaan er diverse overleggen die met elkaar spreken over een leefbare 
binnenstad. 
Dit is niet effectief en constructief. 
Horeca Haarlem heeft dit ook aangegeven in de evaluatie van het OOC. Ze zien te veel 
dubbels en hebben aangegeven niet meer aan te schuiven. 
Falco Bloemendal heeft dit ook aangegeven. Als Centrum manager ziet hij veel overlap 
met het wijkplatform.  
De binnenstad is a-typisch vergeleken met de overige wijkplatforms in de stad.  
Horeca en overige ondernemers zullen ook mee moeten doen in het wijkplatform en 
meedenken over de leefbaarheid.  
Om de wijkraad Vijfhoek, Raaks en Doelen aan de binnenstad te koppelen ontstaat er een 
gebied dat vergelijkbaar is.  
Wonen, recreëren en ondernemen.  

Als leefbaarheid het centrale thema is, zullen daar de overleggen op afgestemd moeten 
worden.  

Het Kernteam van het wijkplatform komt maandelijks bijenkaar om verbinding te leggen.  
4 x per jaar wordt er een platform overleg georganiseerd waarbij alle bewoners worden 
uitgenodigd 
Als er behoefte is vanuit een verbinder zal er een bijeenkomst op maat georganiseerd 
worden.  

1. De verbinder bewoners houdt maandelijks spreekuur 
2. De overige verbinders houden contact met actieve bewoners op een wijze die daarbij 

past. 

Start Wijkplatform 

Het wijkplatform gaat op 28 maart van start.  


